

Date: 2023/10/23 التاريخ:  
Reference: 2023/927 المرجع:

M/s Boursa Kuwait  
State of Kuwait

المحترمين السادة/ بورصة الكويت  
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Disclosure of Material Information:**

**الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:**

**Obtaining CMA Approval to deal in Treasury  
Shares**

**الحصول على موافقة هيئة أسواق المال بخصوص تجديد حق  
التعامل بأسهم الخزينة**

Reference to the above and to the requirements of Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

Nawal F. Mulla Hussain  
Managing Director of Support Operations

نوال فؤاد ملا حسين  
رئيس قطاع العمليات المساندة

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

23 October 2023	23 أكتوبر 2023	التاريخ Date
Kamco Investment Company K.S.C (Public)	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامة)	اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company
<p>We would like to inform you that Kamco Investment Company K.P.S.C ("Kamco Invest") has obtained the CMA approval with respect to the renewal of the right to deal in treasury shares, for the purpose of maintaining the stability of the company's share price, for a period of 6 months from the approval date, taking into account that the value of transactions shall not exceed the ratio allowed to be retained from shareholders' equity against the cost of treasury shares, in accordance with the provisions of Law No. 7 of 2010 and its executive regulations and their amendments.</p>	<p>نحيطكم علماً بحصول شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") على موافقة هيئة أسواق المال بخصوص تجديد حق التعامل بأسهم الخزينة، بغرض الحفاظ على استقرار سعر سهم الشركة، لمدة ستة أشهر من تاريخ منح الموافقة، وذلك مع مراعاة ألا يتجاوز مبلغ التعامل حدود النسبة المسموح احتجازها من أرصدة حقوق المساهمين مقابل تكلفة أسهم الخزينة المملوكة، وذلك وفقاً لأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
Not Applicable	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect of Material Information on the Company's Financial Position